

SEKSYEN A - KENYATAAN SEBUT HARGA



IBU PEJABAT ANGKATAN PERTAHANAN AWAM MALAYSIA



KENYATAAN SEBUT HARGA

TARIKH IKLAN : 02 OGOS 2022 (SELASA)

Sebut harga adalah dipelawa daripada Penyebut harga/kontraktor yang berdaftar dengan CIDB dan dalam kod bidang yang berkaitan untuk melaksanakan kerja seperti berikut :

BIL	KETERANGAN PERKHIDMATAN	KOD BIDANG/KELAS
	<p>NO. RUJUKAN SEBUT HARGA : PA.BKW(S)400-16/5/22</p> <p>SEBUT HARGA KERJA-KERJA MENAIK TARAF DAN PEMBAIKAN KECIL DI LIMA (5) UNIT STOR SIMPANAN BEKALAN DAN PERALATAN DI IBU PEJABAT ANGKATAN PERTAHANAN AWAM MALAYSIA</p>	<p><u>MEMENUHI SYARAT- SYARAT BERIKUT</u></p> <ul style="list-style-type: none">• KONTRAKTOR GRED G2 YANG BERDAFTAR DENGAN CIDB & MEMPUNYAI PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PPK) SERTA SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK)• BERDAFTAR DENGAN CIDB DALAM KOD BIDANG : Kategori : B - Bangunan Pengkhususan : B28 (Kerja Ubah Suai)• LOKALITI – 1) W.P KUALA LUMPUR 2) SELANGOR 3) W.P PUTRAJAYA

1. Dokumen sebut harga ini hanya akan diedarkan melalui emel kepada penyebut harga yang dipelawa berdasarkan Bidang/Kelas/Kepala/Sub Kepala/Pengkhususan sahaja.
2. Penyebut harga dikehendaki membaca dan memahami keseluruhan butir-butir yang terkandung di dalam dokumen sebut harga sebelum mengisikannya. Penyebut harga yang membuat kesilapan dan tidak mematuhi mana-mana fasa dalam dokumen sebut harga tidak akan dipertimbangkan. Penyebut harga hendaklah menandatangani SURAT AKUAN PEMBIDA yang disertakan dan mengembalikan surat tersebut bersama dokumen sebut harga.
3. Penyebut harga dikehendaki mengemukakan tawaran harga menggunakan Borang Sebut Harga Kerja.
4. Semua Dokumen Tawaran Sebut harga yang telah dilengkapkan MESTILAH dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga (secara manual), **sebelum atau pada 09 Ogos 2022 (Selasa) jam 12.00 tengah hari** dan beralamat di:-

**Bahagian Kewangan, Perolehan dan Pembangunan
Aras 2, Ibu Pejabat Angkatan Pertahanan Awam Malaysia
Jalan Maktab Perguruan Islam
Sungai Merab
43000 Kajang, Selangor.**

**DOKUMEN SEBUT HARGA YANG DIHANTAR SELEPAS TARIKH DAN
MASA YANG DITETAPKAN TIDAK AKAN DITERIMA.**

5. Pihak Kerajaan tidak terikat untuk menerima sebut harga yang paling rendah atau sebarang kos perbelanjaan dengan sebut harga ini.
6. Jika ada sebarang pertanyaan berkenaan sebut harga ini, Penyebut harga boleh berhubung dengan **En. Mohd Shafiq bin Ab kadir** di talian **03-8920 6214** atau **Pn. Norfazilah binti Sa'ari** di talian **03-89206178**

**Ibu Pejabat Angkatan Pertahanan Awam Malaysia
Jalan Maktab Perguruan Islam
Sungai Merab
43000 Kajang, Selangor.**